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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Berit Torgersen Skiftun, Hallfrid Kristoffersen, Johannes Tonning, Marianne Secher, 
Rigmor Lilleland, Vibeke Kaarstad, Stein Are Osnes, Geir Inge Sivertsen 
 
Forfall:  
Geir Thowsen Tonning 
 
Kopimottakere:  
 
 
Møteleder: Hallfrid Kristoffersen 
Møtedato:  23.11.2021 
Klokkeslett: 1515-1800 
Møtenr: 07/21 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2021/1140 -  110195/2021  

  

 

Møtereferat Brukerutvalget 23.11.2021 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
31/21 Brukerrepresentant i forskning 

Presentasjon ved Kirsten Lode, Fagsjef, Helsefaglig forskning, 
presentasjonen vedlagt.  
 
Følgende innspill fra Brukerutvalget:  

• Forskerne bør sette opp forventinger til 
brukerrepresentantene.  

• Gjøre veilederne bedre kjent blant forskerne og 
brukerrepresentantene.  

• Opplæring for å kunne føle seg trygg/integrert.  
• Forståelig språk.  

 
Brukerutvalget ønsker en oversikt over forskningsprosjekt på 
SUS. Kirsten Lode inviteres tilbake til et møte i Brukerutvalget 
for å informere om de forskjellige forskningsprosjektene.  
 

 

   
32/21 Status Nye SUS 

Presentasjon ved prosjektdirektør Kari Gro Johanson og 
prosjektleder Inger Karin Skjæveland, presentasjonen vedlagt. 

• Vibeke er brukerrepresentant for Nye SUS 
 

 

   
33/21 Info. fra Felles Brukerutvalg for ledere og nestledere i 

Helse Vest.  
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Hallfrid og Stein Are deltok fra Helse Stavanger og refererer at 
følgende tema ble tatt opp i møtet:  

• Helsefellesskap er ikke helt på plass i alle foretak.  
• Det varierer noe hva Brukerutvalgene i Helse Vest har 

fokus på.  
• Alle Brukerutvalgene i Helse Vest  har utfordringer 

med rekruttering fra RIO.  
• Det ble også diskutert forhold til kommunene og 

utfordringer innen psykiatri.  
• Deltagelse i prosjekter.  

 
   
Sak 
34/21  

Godkjenning av referat fra møtet 26.10.2021 
Kommentar til sak 30/21 – Hallfrid oppfordrer BU til å lese 
Utviklingsplanen – referatet er korrigert.  

 

   
Sak 
35/21 

Informasjon om saker til styremøtet.  
Hallfrid gikk igjennom styresakene og oppfordret igjen til å 
lese Utviklingsplanen.  
Vedlagt  link til styresakene:  
Styret i Helse Stavanger - Helse Stavanger (helse-
stavanger.no) 

 

   
 Eventuelt 

Det oppfordres til at de som ikke har hørt noe fra prosjektet 
de skal delta i tar kontakt med prosjektansvarlig for å få 
status. Telefonnummer og mailadresse er oppdatert i 
prosjektoversikten.  

 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 

https://helse-stavanger.no/om-oss/styret-i-helse-stavanger
https://helse-stavanger.no/om-oss/styret-i-helse-stavanger

